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T É M Á I N K B Ó L 

SZÍNPADON A VALÓ VILÁG 
A Tizenkét dühös embert viszik 
színpadra a szegedi kamaraszín-
házban. Az esküdteket a társada-
lom különféle rétegeiből válogat-
ták, ennek ellenére egyhangú íté-
letet kell hozniuk. 

4. oldal 

A SZÜLŐK IS IRTSÁK 
Minden második Csongrád me-
gyei óvodában találtak fej tetves 
gyermeket az ANTSZ munkatár-
sai. Több esetben is előfordult, 
hogy a kezelt gyerekek otthon 
visszafertőződtek, ezért a szülők-
nek is irtani kell a tetveket. 

4. oldal 

EU-TÜKÖR MELLÉKLET 
Az Európai Unióval foglalkozó 
mellékletünkben Thomas Glaser 
mond véleményt az unió bővíté-
séről, hazánk helyzetéről. Emel-
lett kiderül még, hogy a szegediek 
nagy többsége uniópárti. 

8. oldal 
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Amíg nincs Szegeden repülőtér; nem fejlődhet a konferenciaturizmus 

Mégsem építkezik a brit befektető 

Kilátás a hangárból: a helikopternek nem kell szilárd kifutópálya. Fotó: Gyenes Kálmán 

A meghívottak azért mondanak 
vissza szegedi előadásokat, 
mert nehezen tudnak a városba 
eljutni. A sztráda ködös távolba 
vész, most a repülőtér ügye is 
megfeneklett. Az ígéretes ter-
veket vázoló befektető ugyanis 
elállt szándékától: a brit BP So-
lar mégsem korszerűsíti sok-
milliárd forintért a szegedi lé-
gi kiötőt. 

A repülőtér fejlesztése az önkor-
mányzat feladata lenne, hiszen 
már városi tulajdonba került a lé-
tesítmény. A navigációs rendszer 
képes kiszolgálni a nagyobb for-
galmat, de a füves pálya miatt 
nem minden gép és nem minden 
pilóta képes landolni Szegeden. 

- Most úgy tűnik, nem biztos, 
hogy üzleti alapon lehet korsze-
rűsíteni a repteret - mondta 
Nagy Sándor. A városfejlesztési 
alpolgármester ezt azzal indokol-
ta, hogy az a befektető, akivel a 
város tárgyalt, visszalépett erede-
ti szándékától. 

Mint arról lapunk is beszámolt, 
a BP Solar közel húszmilliárd fo-
rint értékű beruházást tervezett. 
A cég szállodát és golfpályát is épí-
tettvolna a légikikötő mellé. 

Nagy Sándor szerint azért nem 
valósult meg a terv, mert a város 

azt várta volna el, hogy egy ilyen 
horderejű beruházás esetén a be-
fektető rendelkezzen részletes 
üzleti tervvel. Eközben a BP So-
lar csak akkor lépett volna, ha a 
város jelentős anyagi kötelezett-
ségvállalást tesz. Az alpolgár-
mester hozzátette: a város a fej-
lesztéshez szükséges hatástanul-
mányt és terveket mindezek elle-
nére elkészíti. 

- Az alapinfrastruktúrát köz-
pénzen kell kiépíteni, azt egyet-
len vállalkozó sem finanszírozza, 
hiszen az soha nem térül meg -
véli Podolcsák András. A reptér 
vezetője elmondta, hogy a BP So-
lar is azt remélte, hogy közpénze-
ket is fölhasználhat a beruházás-
hoz. A szegedi reptér beton kifu-
tópályájához szerinte egyébként 
másfél milliárd forint kellene, 
annyi, amennyiből egy kilométer 
autópályát lehet megépíteni. 

- Pécsett és Győrben már dol-
goznak a buldózerek a kifutópá-
lya alapozásán - figyelmeztetett 
a szegedi repülőtér vezetője. 
Mindkét városban különböző ál-
lami, önkormányzati és pályáza-
ti forrásokból fedezik a regionális 
repterek elengedhetetlenül szük-
séges fejlesztését. 

Folytatás a 3. oldalon 

Megújul a szegedi 
Kígyó patika 
Megkezdődött Szeged egyik leg-
régebbi patikájának, a Kígyó 
gyógyszertárnak a felújítása. A 
munkák ideje alatt nem zár be, 
sőt a város egyetlen ügyeletet 
adó patikájaként továbbra is éj-
jel-nappal fogadja a betegeket. 

A nyolcvanas évek elején utoljá-
ra átépített gyógyszertár külleme 
felett eljárt az idő, de a közel-
múltban megújult Klauzál tér 
építészeti stílusa is indokolttá 
tette, hogy az ott levő patika is 
megváltoztassa szocreál stílusát. 

- A kiszolgálótér lényegesen 

nagyobb lesz - mondta el Zolnay 
Kriszta gyógyszertárvezető - , 80 
négyzetméterről 200-220 négy-
zetméterre bővül. Az átépítés 
nemcsak a belső tér megváltozta-
tását, illetve a berendezések cse-
réjét, egy tradicionális gyógyszer-
tár kialakítását jelenti, hanem 
korszerűsítést is. A patikában 
olyan légtechnikai berendezést 
szerelnek fel, amely folyamato-
san biztosítja a levegőcserét. A 
betegek zavartalan kiszolgálása 
érdekében a rekonstrukciót sza-
kaszosan végzik, s a tervek sze-
rint június elejére befejezik. 

Három megyei vízilabdacsapat is továbbjutott a Magyar Kupában 

Kiváló lett a Pick-főpróba 
Kiváló főpróbát tartott a Dunaferr 
elleni rangadó előtt a Pick Szeged 
NB l-es férfi kézilabdacsapata. A 
Tisza-partiak Bajusz Sándor ve-
zérletével nyolc találattal verték 
az Orosházát. A vízilabdázóknál 
Magyar Kupa-hétvége volt, hiszen 
a nők a négy, a férfiak pedig a 
nyolc közé jutásért harcoltak. A 
Carnex-Szentes hölgyei az újsze-
gedi sportuszodában rendezett 
csoportküzdelmekből második-
ként, a Dunaújváros mögött ke-
rültek az elődöntőbe, míg a Tabán 
Trafik-Szeged és a Kontavill-Szen-
tes férfigárdája kettős sikerrel bú-
csúztatta alacsonyabb osztályú el-
lenfelét. A női kosárlabda 
MK-ban a Szeviép-Szeged kiesett 
a negyeddöntőből a Diósgyőrrel 
szemben, a férfi NB 1A csoportos 
bajnokságban a Sole-Szedeák ki-
kapott a listavezető Albacomptól. 

Bajusz Sándor a mezőny fölé nőtt. Fotó: Schmidt Andrea Részletek A Dél Sportja mellékletben 

Farsangi fánk és forralt bor a máglya melegében 

Zsombói téltemetés 

Igazán vidám hangulatban temették a telet szombaton a zsombóiak. Máglyára vetették a telet jelké-
pező szalmabábut, a vendégek farsangi fánkot és forralt bort fogyasztottak. A maszkás bemutató 
mellett a baksiak is szórakoztatták a nézőket. írásunk az 5. oldalon. Fotó: Karnok Csaba 

A bábolnai takarmány lett a befutó a Picknél 

Megmondják, mit ehetnek 
Kizárólag a Pick által megnevezett társaságtól, a 
Bábolna Takarmányipari Kft.-től szerezhetik be a 
húsipari cég beszállítói a takarmányt a jövőben. A 
termelők úgy írták alá korábban az integrációs 
szerződést, hogy akkor még nem ismerhették a 
feltételeket. 

A Pick 2002 második félévében ügy határozott, 
hogy a következő évtől az előállított hízósertések 
felvásárlására csak akkor köt szerződést, ha a ter-
melő kizárólag a Pick által felkínált takarmányt vá-
sárolja. A hír - amely szerint ez a cég a Bábolna Ta-

karmányipari Kft. lesz - nem hivatalos formában 
tavaly ősszel jutott el az érintettekhez. A tenyésztők 
felháborodását érzékelve a hűsipari óriáscég érte-
kezletet hívott össze, amelyen több takarmány-elő-
állító cég közötti választási lehetőséget ígért. Idő-
közben a hűsipari cég létrehozta a Pick Integrátor 
Dél-magyarországi Élőállat- és Takarmánykereske-
delmi Kft.-t és 2002 december közepétől elkezdték 
az integrációs szerződések megkötését a kisebb ser-
téstartókkal és a nagy gazdaságokkal is. 

Folytatás a 3. oldalon 
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